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2014Z18555 

Vragen van het lid Van Tongeren (GroenLinks) aan de Minister van 
Infrastructuur en Milieu over de invoering van de maximumsnelheid van 100 
km/u op de A1/A35 nabij Borne en Hengelo, in vervolg op eerder gestelde 
schriftelijke vragen. (ingezonden 20 oktober 2014). 

Vraag 1
Herinnert u zich de antwoorden op eerdere vragen over de invoering van de 
maximumsnelheid van 100 km/u op de A1/A35 nabij Borne en Hengelo?1 Zo 
ja, herinnert u zich de toezegging aan de vaste commissie voor Infrastructuur 
en Milieu van 19 februari 2014 om vóór het Algemeen overleg MIRT op 
18 juni 2014 een schriftelijke reactie over de uitkomst van het meldpunt A35 
naar de Kamer zenden? 

Vraag 2
Klopt het dat deze schriftelijke reactie tot nu toe niet naar de Kamer is 
gestuurd? Zo ja, bent u bereid om deze schriftelijke reactie alsnog zo spoedig 
mogelijk naar de Kamer te zenden?

1 Aanhangsel Handelingen, vergaderjaar 2013 – 2014, nr. 1500.
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